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Transport- og Bygningsudvalget har i brev af 16. december 2015 stillet mig føl-

gende spørgsmål (TRU alm. Del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Rasmus Prehn (S). 

Spørgsmål nr. 183 

Mener ministeren, at forholdene omkring Skørping Station, som er beskrevet i 

artiklen ”- Av mit hoved, der er en trappe” i Nordjyske den 13. december, hvor-

af det fremgår, at der er problemer med manglende gelænder, høje kantsten, 

defekt elevator samt risiko for at støde hoved ind i trappen, der går over banen, 

er tilfredsstillende, og hvad agter ministeren at gøre for at forbedre forholdene? 

Svar 

Jeg har forelagt spørgsmålet for Banedanmark, som oplyser: 

”Banedanmark har i 2014 og 2015 gennemført en ombygning af Skørping Stati-

on, som bl.a. har fået nye elevatorer, adgangsveje m.m. Ved entreprenørens 

aflevering af entreprisen til Banedanmark er der noteret en række mangler, 

som bl.a. omfatter nogle af de forhold, der nævnes i spørgsmålet. Manglerne vil 

entreprenøren udbedre snarest muligt, når vejrforholdene m.m. tillader det. 

Ved de resterende forhold, der nævnes i spørgsmålet, er der ligeledes tidligere 

sat udbedringsarbejder i gang, disse er dog endnu ikke afsluttet. 

Med hensyn til de fem nye elevatorer på Skørping Station er de nu i normal 

drift. Der har dog været kortere perioder med fejl siden ibrugtagningen i hen-

holdsvist juni og oktober 2015, hvor en eller flere elevatorer har været ude af 

drift, hvilket naturligvis er beklageligt. Fejlene er nu lokaliseret og bliver ud-

bedret hurtigst muligt, således at elevatorerne på Skørping Station får samme 

driftssikkerhed som Banedanmarks øvrige stationselevatorer.” 

Med venlig hilsen 

Hans Chr. Schmidt 
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